
Lokalrådsmøde 18. maj 2015.

Mødet afholdt hos Bjarke.

Ad. 1.

”Folkeskolen 2021”

Til mødet var indbudt repræsentant fra skolebestyrelsen, da der er lagt op til ændret 
ledelsesstruktur i Silkeborg kommunes institutioner.

Sorring skoles skolebestyrelse ønsker at blive hørt inden beslutning om ny struktur. 2. 
juni afholdes møde med skolens forældre.

Skolebestyrelsen finder ikke oplægget godt for Sorring!

Ad.2.

Planlægning af borgermøde 15. juni 2015.

Til punktet om 

Formand for Børne- Ungeudvalget Søren Kristensen ønskes inviteret til borgermødet.

Ivan inviterer relevante byrådsmedlemmer til at komme og deltage.

Forberedelser til punktet: Hvad mener de øvrige lokalråd?

Hvordan ser skolebestyrelserne på sagen?

I skolebestyrelsernes overordnede formandsudvalg sidder også Søren Serritslev fra 
Sorring skoles skolebestyrelse. Hvordan stiller dette udvalg sig til sagen?

Jens laver oplæg til punktet: Hvem skal med, hvilke deadlines er der.

Ad.3.

Øvrige punkter:

Emner, som ”hænger”:

Bjarke undersøger:

-Hovedgadens trafiksanering – enkelte ældre bump er ikke bedret tilstrækkelig. 
Bumpene er testet vha. en Golf testbil, desværre oplever lastbiler stadig problemer. 
- Fortovenes generelle tilstand – Oversigt over fortovsflisernes tilstand dokumenteres 
og videregives til Silkeborg Kommunes afdeling for Veje & Stier. 
- Cykelsti fra Sorring til Voel. Silkeborg Kommune har søgt om offentlige midler til 
etablering. Kontaktperson: Gitte Merstrand.

Øyvind undersøger:

-De 2 søer ved det tidligere rensningsanlæg. Hvad er status samt planen for det 
endelige resultat?
-Erhvervsboligerne – status på Industrivej. Landsbyens gadekær. Kontaktperson: Birgit 
Holst.

Forplejning til borgermødet bestilles ved Borgerforeningen.



Borgermødet annonceres i Folkebladet – deadline mandag d. 8. Juni. Ophænges på 
opslagstavler – evt. også hos lægen 1. juni. Ligeså info via Sorring.dk samt Facebook 
gruppen.

Vores hjemmeside: Jens retter navne og lægger referatet ud.

Emner, som også blev berørt:

Hvordan går det med Sorringtårnet?

Hvordan går det med projektet omkring spejderhytten?

Næste møde: 27.08.2015.


